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Aanwezig (s.s.t.t.) : 
Harm de Jonge (SMR) 
Jaap Boreel (Secr MRV) 
Anteun Oosterhoff (Pnngmstr MRV) 
Elias Woudenberg (HfdRed MRV website)  
Maurits van der Goes  (S Eventing Maarsbergen) 
Patrick Westerwoudt (MRV Afd Amsterdam) 
Jessica Mutsaerts (MRV Afd Amsterdam) 
John Suikerbuik (S-MPTTP) 
Kim Schreuder (Afd ’t Harde) 
Bram van der Ree (Afd ’t Harde) 
Jan Pieter Tiedink (Afd ’t Harde) 
3 pax CRVV Sint Joris (namen  helaas niet geregistreerd waarvoor excuses) 
 
Opening  
Waarn voorz Jaap Boreel opent de vergadering, de voorzitter heeft zichzelf verontschuldigd ivm 
geboorte kleinzoon. Oosterhoff zal als notulist optreden voor deze vergadering. 
Boreel heet vertegenwoordigers van Afd ‘T Harde, Afd Amsterdam, CRVV St Joris (Breda), Bestuur 
Stichting MRB, Bestuur Stichting Eventing Maarsbergen en Bestuur Stichting MPTTP welkom. 
Met veel genoegen biedt Boreel, mede namens de voorzitter MRV felicitaties en bos bloemen aan 
aan Suijkerbuik met verzoek deze over te dragen aan zijn dochter, Margot Suijkerbuijk en haar man 
Jan, dit ivm de geboorte van hun dochter. 
 
Mededelingen van voorzitter: 

- Geen reactie ontvangen tav nieuwe ideeën m.b.t. nieuw op te stellen statuten. Wel is een 
voorbeeld beschikbaar gemaakt middels de nieuwe statuten van Afd  Amsterdamse. 
Besproken wordt, dat de statuten moeten worden gemoderniseerd. Daarbij bedoeling meer  
verantwoording bij de Afdelingen te leggen. Daartoe zijn echter wel statutaire wijzigingen 
nodig. Vanuit het HB zal hier de komende maanden aan gewerkt worden. 

- Boreel memoreert, dat 2014 succesvol jaar was met veel enthousiaste activiteiten. Streven is 
niet zozeer MEER activiteiten, maar wel GOED GEORGANISEERDE  activiteiten  

- Erik Jansen wordt bedankt voor zijn jarenlange trouwe dienst en inzet tbv de KCC 
 
________________________________________________________________________ 
Notulen ALV 20 mrt 2014   
Deze worden doorgenomen met vraag of er aanvullingen of opmerkingen zijn: 
 

1) Woudenberg : nav pt 9 : de vraag was : IS er een rotatieschema ? Het moet aan iedereen 
duidelijk zijn of er plaats is voor nieuwe bestuursleden 

2) Woudenberg: pt 15 : halverwege pagina, er moet staan “rechtspersonen”  ipv  
“rechtpersonen” 

 
Met bovenstaande aanvullingen worden de notulen vastgesteld en goedgekeurd 
 

 
Notulen ABR 10 nov 2014  
 

1) Woudenberg: MODERNE vijfkamp ipv MILITAIRE vijfkamp 
 



Ook deze notulen worden na aanpassingen vastgesteld en goedgekeurd 
 

 
Jaarverslag 2014 (met dank aan Paul Kautz voor het opstellen)  
Dit wordt doorgenomen 
 
1 aanvulling door van der Goes : behalve de Challenge Saumur wordt er ook jaarlijks een 
springwedstrijd voor reserve officieren in Engeland verreden bij en georganiseerd door de HAC 
(Honourable Artillery Company) gevolgd door een groots diner. Deelname voornamelijk vanuit 
Afdeling Rotterdam. 
 

 
Financieel verslag (met dank aan Anteun Oosterhoff): 
Dit wordt besproken door penningmeester (Oosterhoff) met een toelichting op de 
resultatenrekening, balans en begroting. 
De cijfers spreken voor zich, en leiden niet tot verdere vragen / opmerkingen 
Het Financieel verslag wordt aangenomen, goedgekeurd en vastgesteld 
 

 
KCC: 
De KCC doet verslag van controle der financiën van de landelijke MRV “Te Paard”. 
 
Hierna worden door de vergadering, op voorstel van de KCC, het MRV Hoofdbestuur en de 
penningmeester gedechargeerd voor het gevoerde financieel beleid. 
 

 
Kascontrole SMR: 
Voorzitter KCC leest verslag aangaande de kascontrole van SMR  
 
Wegens een openstaande onduidelijke zaak kan er geen decharge worden verleend, en wordt 
besloten, dat nader onderzoek nodig is. 
 
Door nog bestaande onduidelijkheden kan ter vergadering nog geen uitleg over de zaak zelf worden 
gegeven, echter op de vraag van Westerwoudt wordt aangegeven dat er binnen drie maanden 
helderheid zal zijn, nadat deze kwestie nader onderzocht is. 
 
Suijkerbuijk vraagt zich af waarom een stichting financieel verantwoording zou moeten afleggen aan 
een vereniging ? de Voorz SMR merkt op, dat de SMR verantwoording verschuldigd is aan de BLS. 
De MRV mandateert zaken aan SMR, vandaar dat zij graag inzage in stukken en financiën wil, en dat 
krijgt ze ook. 
 
Er wordt afgesproken, dat er een bespreking tussen beide voorzitters en penningmeesters (SMR en 
MRV) zal worden belegd, waar deze zaak zal worden besproken. Binnen drie maanden zal er 
definitief worden teruggekoppeld. 
 

 
Benoeming nieuw lid KCC:  
Jansen geeft aan te stoppen als lid KCC. Van der Goes geeft aan bereid te zijn om nog 1 jaar door te 
gaan als voorzitter KCC, waarvoor dank ! 
Bij acclamatie wordt Woudenberg verkozen als nieuw lid KCC, echter met de opmerking van hemzelf 
dat hij dit voor een periode van 1 jaar zal doen. 



 
Herbenoemen bestuursleden : 
 
Emily Sanders (helaas verontschuldigd ) wordt bij declamatie als wedstrijdcoördinator aangesteld 
 
Jeroen Teunissen , de vice voorzitter zal naar ‘t buitenland vertrekken en stopt daarom als VV. Binnen 
het bestuur zal herschikking der taken en functies worden bekeken. 
 

 
Kalender 2015 :  
De kalender van 2015 wordt besproken. 
 

 11 April Eventing lessen Maarsbergen , loopt snel vol, reeds 80 (!) deelnemers 

 10 Mei Hardenberg 

 23 mei CIC Maarsbergen , kom allen kijken ! 

 30 mei NMK Eventing klasse B en L maarsbergen  

 26 juni NMRK Springen en Dressuur 

 In Juni Militaire Ruiter Equipe naar Frankrijk 

 20/21 Juni Waterloo rit met ook MRV ruiters deelnemend aan  herdenkingen , ook voor 
toeschouwers spectaculair. Hierover wordt opgemerkt, dat dit samen valt met het MRB 
examen te Muiderberg 

 
Nav bespreking bovenstaand programma ontstaat enige discussie tav een aantal punten: 

 Schreuder (MRV ’t Harde) : Geeft problemen aan met KRA wedstrijden, ’t Harde is regio 
Veluwe NO. MRV is statutair regio midden, dit geeft moeilijkheden tav verrijden van 
kampioenschappen en kringwedstrijden, hetgeen een hoop geregel vergt en kennelijk 
dispensatie moet worden aangevraagd bij omliggende verenigingen. 

 MRV Afd ’t Harde heeft een complete eigen kalender met zelfs een “mini MPTTP “ en 
Suijkerbuijk merkt daarover op, dat dit zou conflicteren tav de organisatie van de MPTTP. 
Daarom verzoek van Suijkerbuijk om dit evenement anders te noemen. 

 Schreuder vraagt zich tevens af, waarom een door Afd ‘t Harde georganiseerde oefencross 
en oefen/mini terreinrit niet op MRV kalender vermeld kunnen staan en daarentegen de 
oefendagen van het CEE wel?  

 Woudenberg legt uit : het verspreiden van kalenderactiviteiten naar andere afdelingen zou 
nooit een probleem hoeven te zijn. Onder de voorwaarde dat genoemde activiteiten open 
staan voor alle MRV leden, kunnen ze op de landelijke kalender vermeld worden. Als de 
activiteiten worden doorgegeven, dan komen ze zeker op de agenda!  Als het echter alleen 
EIGEN afdelingsactiviteiten betreft, dan zullen ze niet op de landelijke kalender worden 
vermeld. 

 Woudenberg licht nader toe, dat het criterium voor opname op kalender en/of in de 
nieuwsbrief is : 

o  Het moet een “Militaire” activiteit zijn die voor alle MRV-leden open staat. De 
Challenge Saumur is bijvoorbeeld een grensgeval voor de kalender, daar deze nl 
alleen open staat voor reserve officieren. 

o Ook voor vermelding van Jachten in kalender geldt, dat deze alleen wordt vermeld, 
als het een Militaire jacht betreft. 

 MRB examen 21 juni muiderberg :  
o Dit examen gaat door doch wordt een week verplaatst ( ipv 14 Juni – paste niet in 

kalender manege) 

 Voorz SMR kondigt aan : Rdam heeft om extra examen verzocht, hetgeen nader bekend zal 
worden gemaakt. 



 Boreel vermeldt namens Afd bestuur Haagse Afd, dat ook Den Haag een extra / nieuw 
examen wil organiseren (herhaling van vorig jaar) – Besproken wordt, dat mogelijk eea  zou 
kunnen worden gecombineerd. Voorzitter SMR adviseert daarom beide afdelingen snel actie 
hiertoe te ondernemen. 

  

 
Internationaal : geen mededelingen 
 

 
SMR : 
Voorzitter SMR doet verslag:  

 Ontvangst KSD tbv alle vorig jaar geslaagden ook dit jaar weer goed bevallen! 

 Er komt een herziening der MRB reglementen. Commissie gaat hiermee aan t werk. Eind 
April heeft Commisie naar verwachting 1e versie rond. 

 Dan zal dit bij MRV / KNHS worden aangeboden voor nadere feedback. Tegen de zomer 
wordt een geaccordeerd stuk verwacht waarover is nagedacht, zodat ruiters de nieuwe 
regelementen voor 2016 tot zich kunnen nemen / en beoefenen , met het streven dat het in 
okt/nov algemeen bekend zal zijn en  per 1/1/2016 ingevoerd kan worden. 

 Ook het eerder ontvangen voorstel van de Ned Vereniging Bereden Wapenvaardigheid zal 
hierin worden meegenomen. 

 Eventing Maarsbergen en Eventing Hardenberg zullen meetellen in routes MRB. Er ligt ook 
voorstel om Schaik hierin mee te laten tellen. Dit gezien de voortreffelijke wijze waarop de 
laatste wedstrijd aldaar is georganiseerd wil SMR dat inwilligen maar alleen na overleg 
bestuur MRV 

 

 
Mededelingen MRV Afdelingen en overige gelieerde organisaties: 
 
Verslag Afd ’t harde & KRA (Schreuder) : 

 Volgend jaar KRA 50 jaar !  

 Dan wordt cross georganiseerd + extra activiteiten, iedereen is welkom. 

 Vorig jaar afdeling gestart, groeit enorm, veel wedstrijdruiters, 16 mei is eerste 
springwedstrijd 

 Afdeling wil graag gesprek met penningmeester over evt ondersteuning , gesprek wordt 
georganiseerd 

 Afdeling wil graag inzage in de polis bestuursaansprakelijkheids verzekering van de MRV. Dit 
om de relatie aansprakelijkheid burger deelname op militaire locatie in kaart te hebben . Er 
geldt voor de manage een convenant , dubbele dekking of gaten in de dekking wil men 
inzichtelijk zien te maken. 

o Polis zal ter beschikking worden gesteld 

 Dit punt moet ook worden meegenomen in de nieuwe opzet/structuur  van 
relatie/verantwoordelijkheid tussen Afdelingen en Hoofdbestuur  

 Van der Goes vult aan: bij KNHS zijn speciaal voor evenementen organisatie goede 
aansprakelijkheidsverzekeringen (kort en langlopend) beschikbaar, hoogstwaarschijnlijk 
tegen aantrekkelijke tarieven. 

 Van der Ree: aangaande E-captain : wie houdt mutaties leden bij ? Bijvoorbeeld als 
Afdelingsleden overstappen naar een andere afdeling ? 

 Antw Woudenberg.: Alle afdelingen kunnen overal bij, bij het hele bestand. Het is echter niet 
de bedoeling dat je in elkaars afdelingsbestand gaat muteren. Dat altijd via de andere 



secretaris of via de landelijk secretaris. Voor je eigen afdelingsleden ben je vrij om te 
muteren 

 
Verslag Afd Amsterdam (Westerwoudt):  

 Afdeling draait goed.  

 Moeilijk nieuwe leden te krijgen maar afgelopen maand weer drie nieuwe leden erbij ! 

 4 okt bestaat de Afd. 55 jaar, wordt gevierd in Erp, op homebase van Anky van Grunsven. 
Vooralsnog zijn er 50 plaatsen, alleen voor eigen leden, als er nog plaatsen vrij blijven wordt 
dit naar overige afdelingen gecommuniceerd en kunnen landelijke geïnteresseerde leden 
aanschuiven. 

 

 
Verslag CRVV St Joris : 

 De nieuwe voorzitter verteld dat er onverminderd mensen enthousiast worden gemaakt 
voor de ruitersport. Inmiddels zijn een aantal kadetten klaargestoomd voor examen MRB. 
Ook zal een team meedoen aan de MPTTP.  

 Er wordt gereden op Hoeve Galderzicht (Mastbos, Breda)  

 Woudenberg  vraagt om een ledenlijst (en mogelijk oudleden lijst)  van de vereniging. Dan 
kunnen deze mensen ingevoerd worden in het landelijk systeem en zijn ze bereikbaar en in 
beeld, want ieder vindt het prachtig dat de kadetten meedoen !  

 Ook vanuit Hoofdbestuur veel waardering voor betrokkenheid van de kadetten, 
enthousiasme voor militaire hippische activiteiten in verdere carrière begint bij kadetten 
korps.  

 Ook IDL en HDV kandidaten zijn hartelijk welkom bij de vereniging en bij de lessen, dit geeft 
gelegenheid tot rijden en uitdragen 

 

 
Verslag Stichting MPTTP (John Suikerbuik) : 
 

 Suijkerbuijk bedankt namens zijn dochter Margot hartelijk, voor de fraaie bos bloemen. 

 Na interne evaluatie wordt het bestuur MPTTP versterkt met Patricia Lukken en Matthias 
Mulder , beiden geen onbekenden. 

 Comm. der Koning in de provinvie Friesland ( Cornielje) is nieuw lid van het comitee van 
aanbeveling. 

 De inschrijvingen voor 2016 lopen goed. De tocht vertrekt vanaf Harskamp , over Nationaal 
park de Hoge Veluwe ( dit is voor drie jaar vastgelegd). Ook aanspanningen en Militairen te 
voet met lastdieren doen weer mee. 

 Er zijn een aantal nieuwe elementen en militaire aspecten toegevoegd en ook de nieuwste 
Ridder MWO Maj Tuinman zal deelnemen. 

 Publiek ook de gehele dag van harte welkom ! 

 Sponsoring loopt slecht, geen geld meer bij defensie, gelukkig wel een hoop support in 
materiele zin. Dit is wel probleem, want als geen sponsoring, dan houdt het gewoon op ! 

 

 
Verslag Afd. Den Haag (Boreel) : 
 

 Er wordt geattendeerd op de aanstaande jacht waaraan kan worden deelgenomen. 

 De afdeling is van zins om net als vorig jaar een examen MRB in Nootdorp te organiseren 

 Er zullen van de afdeling drie teams aan de MPTTP deelnemen 
 



 
Verslag KMSV (Woudenberg) : 

 De KMSV beker is nieuw leven ingeblazen. Er is één exemplaar teruggevonden, deze is 
gerestaureerd en staat nu in het Cavallerie Museum.  

 Er wordt gevraagd kandidaten voor te dragen ( dit kunnen personen of organisaties zijn) om 
deze uitzonderlijke beker aan te kunnen uitreiken.  

 Er zijn reeds twee kandidaten voorgedragen, de uitreiking volgt later. 
 

 
Verslag Moderne vijfkamp (Woudenberg ): 

 Niet zeker of de vijfkamp wordt gehouden dit jaar) 
 

 
Verslag Stichting Eventing Maarsbergen (van der Goes) : 

 Gaat zeer goed.  

 Tegenwoordig ook betrokken bij de Indoor SGW in de Meern.  

 Er wordt iets gas teruggenomen, van 1000 starts vorig jaar in totaal wordt er teruggeschakeld 
naar 750 dit jaar. 

 

 
Mededelingen :  

 de volgende ABR staat gepland 5 Nov. 2015  

 De volgende ALV staat gepland 7 April 2016 (NB: later veranderd naar 28 juni 2016) 

 
Rondvraag :  
Geen vragen 
 

 
Sluiting door Boreel met dank aan aanwezigen voor inbreng en deelname en uitnodiging voor een 
aansluitende borrel in de sportbar van het complex, aangeboden door Hoofdbestuur 
 


